
رعایت نظم و ترتیب موجب هدایت
و سلامت اجتماعی خواهد شد

مرداد 21, 1393

معاون سلامت ، و اصلاح و تربیت استان مازندران در جلسه کمیته طرح
کاهش آسیبهای رفتارهای خطر در زندان بابل گفت: نظم و ترتیب منشاء
هدایت و موجب اصلاح و تربیت خواهد شد و سلامت اجتماعی و خوشبختی

دنیوی و اخروی نتیجه رعایت نظم و حقوق دیگران است.

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی زندانهای استان مازندران دکتر نصیر
طالبی  در نشست مشترک کمیته کاهش آسیب رفتارهای پر خطر اداره کل
زندانهای استان مازندران و اداره زندان شهرستان بابل هدف از
برگزاری نشست مشترک با اعضای کمیته طرح کاهش آسیب رفتارهای پرخطر
زندانها را بررسی روند اجرای فعالیتها و برنامه های عملیاتی
سازمانی و نحوه ساماندهی عملکرد ها و ارتقاء بخشیدن به میزان
مستند سازی و همچنین همسان سازی عملکردها در زندانها به منظور

تحقق اهداف والای سازمانی عنوان کرد .
وی تصریح کرد، نظم و ترتیب  یکی از عوامل بازدارنده و اصلاح و
تربیت است و بی شک افرادی که در جامعه با مشکلات بیشتری روبرو
هستند از برنامه و نظم خاصی در امور زندگیشان پیروی ننموده و
مشکلات و مشقتهای زیادی می کشند و حقوق دیگران را پایمال و عاقبت
جزء رنج و سختی نصیبشان نخواهد شد و آن دسته از افراد که در قالب
نظم و ترتیب و طبق برنامه حرکت می کنند هرگز منحرف نخواهند شد و

سلامت اجتماعی موجب خوشبختی آنان می شود.
دکتر طالبی ضمن تقدیر از اقدامات مطلوب انجام شده در زندان بابل
اظهار داشت: از این که زندان بابل از برخی جهات نسبت به بسیاری
از زندانهای کشور امتیازهای خاصی دارد،  شکی نیست.  اما یکی از
مسائلی که بایست در زندانهای مازندران توجهی ویژه به آن داشت،
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بحث مستند سازی کامل عملکردهاست . وی تصریح کرد: نحوه ارائه
گزارش عملکردها باید از حالت سنتی درآمده و به شکل نوین تهیه و

به روز بایگانی شود.
علی اکبر جعفرزاده ، رئیس اداره نیز ضمن تشکر از حضور اعضای طرح
کاهش آسیب رفتارهای پر خطر زندانهای استان مازندران در زندان
بابل، ابراز امیدواری کرد ندامتگاه بابل با کمک مسئولین و تلاش
همکاران این اداره جایگاه بهتری در بین ندامتگاه های کشور پیدا

کند.

کشـف 34 کیلـوگرم انـواع مـواد
مخـدر در طـرح پاکسـازی منـاطق

آلوده مازندران
مرداد 21, 1393

 
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر مازندران از اجرای طرح پاکسازی
مناطق آلوده در استان و کشف بیش از 34 کیلوگرم مواد مخدر خبر

داد.

به گزارش کیاپرس به نقل از پایگاه خبری پلیس، ذبیحالله پهلوانی
بیان داشت: به منظور ارتقای امنیت اجتماعی و برخورد با عاملان
افیونی طرح پاکسازی مناطق آلوده در سطح مازندران به اجرا درآمد.

وی افزود: در اجرای این طرح با شناسایی عاملان تهیه و توزیع مواد
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مخدر در یک عملیات ضربتی در سطح استان 158 نفر از عاملان تهیه و
توزیع مواد مخدر در استان شناسایی و دستگیر شدند.

پهلوانی تصریح کرد: در مجموع 34 کیلو و 830 گرم مواد مخدر به
همراه 190 عدد قرص متادون، 43 عدد پایپ، 30 حقه وافور و مقادیری

تجهیزات ماهوارهای از این افراد کشف شد.

وی افزود: در ادامه این عملیات 11 دستگاه خودرو و 10 دستگاه
موتورسیکلت که توسط عاملان افیونی در جهت حمل و جابجایی مواد مخدر

مورد استفاده قرار میگرفت، نیز توقیف شد.

ـــادیه ـــس اتح ـــاگری رئی افش
ــدران از ــالیکوبیداران مازن ش

دلایل نابودی برنج اصیل شمال
مرداد 21, 1393

 

رئیس اتحادیه شالیکوبیداران مازندران با بیان اینکه صدای کشاورز
از صحن مجلس شنیده نمیشود، بر ضرورت تشکیل سازمان برنج و مشخص

شدن متولی برنج در شمال کشور تاکید کرد.

به گزارش کیاپرس به نقل از فارس ،  سید تقی جعفریان امیری به
ســئوالات مطــرح شــده دربــاره آخریــن وضعیــت شالیکوبیهــا، مشکلات
شالیکوبیداران و ارتباط دو سویه بین شالیکاران و شالیکوبیداران
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همچنین راهکارهای برونرفت از مشکلات فعلی در این دو حوزه، پاسخ
داد.

جعفریان علاوه بر ریاست هیئت مدیره کارخانجات و صنایع جانبی برنج
استان ، مشاور استاندار مازندران در برنج و صنایع جانبی است.

فارس: فصل برداشت برنج به اوج خود رسیده و مثل هر سال شاهد حضور
دلالان از یک طرف و ورود بیرویه برنج خارجی از طرف دیگر هستیم، چرا

این داستان تکراری، تمامی ندارد؟

* پای برنج با کیفیت داخلی قطع شده است

استان مازندران نقش مهمی در تامین برنج کشور دارد، اما شاهد آن
هستیم که کشاورزان این استان مورد اجحاف قرار میگیرند، مافیای
قدرت در حال نابود کردن کشاورزی است، تبلیغات برنج از سوی رسانه
ملی و جوایز هنگفتی که برای آن در نظر گرفته میشود، پای برنج

داخلی و با کیفیت را از خانهها قطع کرده است.

تاسیس شرکتهایی که اصلیت برنج آنها معلوم نیست، به کشاورزی
مازندران ضربه زده است، دلالان و واسطهها نیز در حال از بین بردن

زمینهای کشاورزی هستند.

* میزان مواد اولیه و صنایع تبدیلی با هم همخوانی ندارد

در کشور ما بعد از گندم به برنج نیاز داریم، ولی متولی مشخصی
نداریم، زمینهای ما روزبهروز کمتر، و صنایع تبدیلی بیشتر شدهاند

و این دو با هم همخوانی ندارد.

فارس: آیا از سوی مسئولان استانی و کشوری برای حل مشکل کشاورزان
برنجکار اقدام مهم و یا جدی صورت گرفته است؟

این مشکل مربوط به این دولت و دولت قبل نیست، طی سالیان سال،
هیچکس نتوانست از کشاورز دفاع کند، در کمیسیون کشاورزی هیچ
نمایندهای به خوبی کار نکرد و فریاد کشاورز به آن صورت که باید،

در صحن مجلس شنیده نمیشود.

*فارس: نحوه قیمتگذاری برنج در حال حاضر چگونه است؟

*بهرنجی که قیمت ندارد

کشاورز با دستهای پینهبسته و بهرنج، برنج به دست میآورد، اما



محصولش قیمت ندارد و محصولش با هزینه تولید نیز همخوانی ندارد،
برنج تولید میشود ولی دست دلالان، غش در معامله که امری حرام است

را شاهدیم، با ادامه روند فعلی کشاورزی استان نابود میشود.

فارس: شما بهعنوان مشاور استاندار مازندران در برنج و صنایع
جانبی آن، چه پیشنهاداتی برای توسعه وضعیت برنجکاری در استان

ارائه دادید و این پیشنهادات در چه مرحلهای قرار دارد؟

سه شاهکلید، شامل تشکیل سازمان برنج، مرکز تحقیقات دانشبنیان
همچنین تجمیع کارخانجات با هدف تبدیل آن از سنتی به صنعتی را
پیشنهاد دادیم و مطمئن هستیم با اجرای آنها، مشکلات به حداقل ممکن
برسد و دریچه جدیدی به روی شالیکاران و صنایع جانبی این بخش، باز

شود.

* با دستگاههای چینی، با جایگاه واقعی در صنعت برنج فاصله داریم

کارخانجات ما فرسودهاند، هنوز یک صنعت خوب در کشاورزی نداریم،
باید دستگاههای جدید و بهروز وارد شالیکوبیها شود تا بتوانیم
بهترین استفاده را از این محصول داشته باشیم، با این دستگاهها

نمیتوانیم به جایگاه واقعی خود در صنایع تبدیلی برنج برسیم.

* برنج متولی ندارد

در استانهای شمالی گیلان و مازندران، رامسر تا کلارآباد، 160 تا
170 کارخانه چای داریم که همه آنها به عنوان سازمانِ چای متولی
دارد، اما آیا مگر میشود که بیش از دو میلیون تن برنج در سال

تولید کنیم، ولی متولی نداشته باشد.

* شالیزارهایی که شبانه ویلا میشوند

*فارس: سئوال این است که چرا برنج شمال رها شده است؟ چرا در کاشت
و داشت و برداشت مشکل داریم؟

تا زمانی که عدهای شبانه با ریختن خاک بر روی اراضی کشاورزی، در
فرصتی مناسب آن را به ویلا تبدیل میکنند، از طرفی این زمینها با
قیمتی بسیار اندک از کشاورزان خریداری میشود، همان زمینی که
کشاورز میتواند با مدیریت خوب، چند برابر آن را به دست بیاورد،

برنجکاری در استانهای شمالی مقرون به صرفه نخواهد بود.

*فارس: طرحی به عنوان تشکیل سازمان برنج در سالهای گذشته مطرح



شده بود، این طرح اکنون در چه مرحلهای قرار دارد؟

باید با تشکیل سازمان برنج، متولی واقعی برنج در استان مشخص شود،
و تا این مسئله اتفاق نیفتد کاری نمیتوان کرد.

با تشکیل سازمان برنج تجمیع کارخانجات شالیکوبی شمال کشور یعنی
از آستارا تا مینودشت که به تعداد 4 هزار کارخانه است، صورت
میگیرد و با این روند از  صدور بیرویه پروانههای تاسیس این نوع

کارخانجات گرفته میشود.

*فارس: طرحی به عنوان صنعت شالیکوبی از سوی شما اخیرا مطرح شده
است، این کار چه کارایی دارد؟

با راهاندازی  صنعت شالیکوبی در کشور مرکز بهداشت، تحقیقات،
آزمایشگاه، و کارخانجات بستهبندی در راستای آن شکل میگیرد که این
مسئله موجب قطع دست دلالان میشود و جلوی فاصله دو برابری تولید تا

مصرف برنج نیز گرفته میشود.

* زیرساختهای صنایع تبدیلی، آماده شود

*فارس: ساختار شالیکوبیها چه میزان در هدررفت شالی تا مرحله برنج
موثر است؟

ساختار جمعآوری شالی از شالیزارها بیکیفیت و نا مناسب است،
دستگاههای چینی(کمباین) که برای برداشت برنج به صورت سرپا اقدام
میکنند، اصلا کیفیت ندارد و رنگ برنج را تغییر میدهد،که باید برای

ارائه محصول مناسب از دستگاه ژاپنی استفاده کرد.

باید قبول کنیم که دستگاههای ما سنتی و فرسودهاند، استفاده از
دستگاه «سرپاتراش» نیز در حال حاضر خوب نیست چون شالیکوبیهای
استان دستگاه خشککن ندارند، حتما دولت باید به این قضایا توجه

کند تا کارخانجات به سمت صنعتیشدن بروند.

فارس: موضوع هشت درصد ارزش افزوده که دولت شالیکوبیها را موظف به
پرداخت آن کرده است، با اعتراض صاحبان آن مواجه شد، در این رابطه

توضیح دهید.

*کشمکش بر سر ارزش افزوده

نظر شالیکوبیداران این است که چون مواد اولیهای در اختیار



ندارند، نباید مبلغی بابت ارزش افزوده پرداخت کنند،  بنابراین از
کشاورزان طلب میکنند، از طرفی چون کشاورزان از مالیات معاف
هستند، پولی هم در این زمینه پرداخت نمیکنند، همین موضوع باعث
کشمکش بین کشاورزان و شالیکوبیداران شده، و بهنوعی به دشمنی بین

آنها تبدیل شده است.

فارس: آیا راه حلی ارائه دادید و اگر مثبت است بفرمایید چه راه
حلی، و تاکنون چه اقداماتی انجام شده است.

بله، رایزنیهایی انجام شد، از اداره کل دارایی استان خواستیم که
براساس ماده 12 قانون ارزش افزوده، شالیکوبیداران را از پرداخت
این هشت درصد معاف کند، در مرحله نخست، موافقت استانی را داریم
ولی در پاسخِ نهایی و اجرای آن، باید تسریع شود تا دغدغه

شالیکوبیداران و کشاورزان برطرف شود.

فارس: در هفته گذشته یکی از مسئولان استان اعلام کرده است که
کشاورزی مازندران توجیه اقتصادی ندارد، نظر شما در این مورد

چیست؟

افرادی که چنین مسائلی را مطرح کردند، باید بگویند که کشاورز با
زمینهای خود چه کند؟ اگر توجیه اقتصادی ندارد این سئول مطرح است
که چرا ریاست قوه قضائیه، ساخت و ساز در اراضی کشاورزی را امری
غیرقانونی دانسته و دستور داده این ساخت و سازها از بین بروند و

مسئولان نیز در حال اجرایی کردن آن هستند.

به جای این صحبتها، بهتر است بر کیفیت برنجهایی که در کیسههای
سربسته به نام برنج اصل فروخته میشوند نظارت کنند و بازار خرید
برنج را رونق ببخشند، مشکلات کشاورزان را از یاد نبرند که پایه
اقتصادی مازندران بر کشاورزی است، زمینها سرمایههای این استان

هستند و باید حفاظت شوند.

فارس: یکهزار و 300 واحد شالیکوبی در مازندران داریم، چه تعداد
از آنها بازسازی شدند و چه تعداد نیاز به تاسیسات جدید دارند، و
در این زمینه آیا امسال تسهیلاتی در اختیار شالیکوبیداران قرار

گرفته است یا خیر؟

قدمت شالیکوبیهای مازندران، بین 50 تا 70 سال است، همه آنها نیاز
به بسترسازی دارند، صنعت شالیکوبی باید رونق بگیرد،در حال حاضر

با دستگاههای فعلی، در کاشت و داشت و برداشت، مشکل داریم.



باید دستگاههایی وارد شالیکوبی شوند که علاوه بر ایجاد محصول درجه
یک، ضایعات برنج را نیز تبدیل به محصولاتی از جمله مقوا و مواد
آرایشی و بهداشتی کنند و اصلا چیزی به عنوان ضایعات برنج نباید

وجود داشته باشد.

* تسهیلات بانکی مقرون به صرفه نیست

تسهیلات در این بخش، با آن بهرههای بالا برای شالیکوبیداران مقرون
به صرفه نیست، از طرفی نیز شالیکوبیداران باید از آینده برنجکاری
در مازندران نگرانی نداشته باشند، آنها باید بدانند چه میزان

کارکرد دارند تا مطابق با آن سرمایهگذاری کنند.

ــرگ 52 ــال : م ــاه امس در تیرم
مازندرانی در حوادث رانندگی

مرداد 21, 1393

 

 

مدیر کل پزشکی قانونی مازندران گفت: تیرماه امسال 52 نفر از هم
استانیه ای عزیز در حوادث رانندگي جان باختند که 33 درصد آن

موتورسواران هستند.

دکتر عباسی با بیان اینکه در این حوادث 42 نفر مرد و ما بقی زن 
بودند، تصریح کرد: که این رقم در مقایسه با مدت مشابه سال قبل
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24درصد کاهش داشت.

وی ادامه داد: بر اساس اين گزارش از كل تلفات حوادث رانندگي در
اين ماه 35 نفر در جاده هاي برون شهری ،12 نفر در محورهاي درون

شهري و 5 نفر در مسيرهاي روستايي جان خود را از دست دادند.

مدیر کل پزشکی قانونی مازندران خاطرنشان کرد: در اين مدت شهرستان
های ساری با 10 و بابل با 8 فوتي بيشترين وشهرستان های و نور
،گلوگاه ،جویبار و نکا و عباس آباد بدون فوتی كمترين آمار تلفات

حوادث رانندگي را داشتند.
عباسی بیان داشت: آمار مصدومان حوادث رانندگي نيز كه در تیر ماه
امسال به مراكز پزشكي قانوني مراجعه كردند، هزار و 355 نفر بوده

كه این رقم نسبت به مدت مشابه سال قبل 27درصد كاهش يافت.

آزمـون اسـتخدامي در 15 شهـرداري
مازندران برزگار می شود

مرداد 21, 1393
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معاون امور عمرانی استاندار مازندران در جلسه اعضای کمیته اجرایی
آزمون استخدامی شهرداری های استان گفت: آزمون استخدامی برای جذب
نیرو در 15 شهرداری استان نیمه دوم شهریورماه امسال برگزار می

گردد.
علی نبیان  بیان داشت: ميزان تخصص و تعهد در نيروهاي انساني
مازندران بالاست و ما بايد تلاش كنيم براي جذب نيروهاي انساني
كارآمد و متخصص در شهرداريها برنامه ريزي نمائيم و مسئوليت ما در

اين زمينه بسيار حساس است.

وي تاكيد كرد : متاسفانه تعدادي از شهرداريها بدون اجازه نيرو
جذب كرده اند و اين تخلف است

نبيان افزود: دولت با حمایت از تولید و بخش خصوصی گام های مهمی
در این جهت برداشته و جذب نیرو در دستگاه ها و نهادهای دولتی

تنها بخش کوچکی در راستای اشتغال جوانان است.
وی،  با اشاره به حساسیت های موجود در جامعه و میزان بالای
بیکاری، خطاب به شهرداری ها تاکید کرد: باید از هر گونه ورود

غیرمجاز و بی ضابطه در زمینه اشتغال جلوگیری شود.
معاون عمرانی استاندار تصریح کرد: در زمان مقرر و به منظور اطلاع
رسانی گسترده در این زمینه، اطلاعیه و فراخوان آزمون در پایگاه
اطلاع رسانی استانداری قرار خواهد گرفت و هم چنین در قالب بنر و

پوستر در سطح شهرهای استان به اطلاع مردم خواهد رسید.
وی ادامه داد: ثبت نام اینترنتی جهت شرکت در این آزمون در روزهای

پایانی مردادماه و به مدت 20 روز انجام خواهد شد.

ــرشماری ــرح س ــرای ط ــاز اج آغ
ــم ــدران از پنج ــاورزی مازن کش
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مهرماه
مرداد 21, 1393

 

 

 

معاون برنامه ريزي و اشتغال استاندار مازندران از اجرای طرح
سرشماري كشاورزي استان  از پنجم مهر تا هجدهم آبان ماه امسال در

22 شهرستان مازندران خبر داد.
دكتر احساني جلسه ستاد اجرايي طرح سرشماري كشاورزي استان  با
اعلام خبر بالا، افزود: اجراي اين طرح سرشماري گامي در جهت تهيه
چارچوب و فهرستهاي آماري از تعداد بهره برداران كشاورزي، فراهم
كردن اطلاعات اين بخش در جهت طبقه بندي مناسب و ساماندهي وضعيت

كشاورزي در استان مي باشد.
معاون استاندارمازندران، افزود: از آنجا كه استان مازندران بخش
اعظم توليدات غذايي و محصولات مختلف را در كشور توليد نموده و سهم
عمده اي از اشتغال و توليد ناخالص داخلي را در اين بخش به خود
اختصـاص داده اسـت؛ بنـا بـر فرمـان رييـس جمهـور محتـرم، تمـامي
دستگاههاي اجرايي مكلفند از همه امكانات، براي تحقق اهداف اين

سرشماري مهم همكاري نمايند.
معاون برنامه ريزي و اشتغال استاندار مازندران به اهميت داده هاي
آماري در راستاي برنامه هاي توسعه اي از جمله برنامه ششم توسعه
نيز اشاره و تصريح كرد: به دليل حساسيت مفرط اين طرح، نيازمند
استفاده از ظرفيت رسانه ها نيز مي باشيم تا بدين ترتيب فرايند
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اطلاع رساني را در جهت اعتماد سازي در قشر هدف مهيا نماييم.
احساني با توجه به هزينه بر بودن اجراي اينگونه طرح ها  بيان
كرد: با توجه به اينكه در اجراي طرح سرشماري كشاورزي براي نخستين
بار در كشور از “تبلت”براي ثبت داده هاي آماري استفاده مي شود با
برنامه ريزي و ايجاد شوراي راهبري مي توان موازي كاري و انجام
اموري كه به زمان بر شدن اجراي اين طرح خواهد انجاميد را حذف
نموده و با به كارگماري افراد در بخش هاي تخصصي، اجراي آن را به

نحو احسن به سرانجام رساند.
مدير اجرايي طرح سرشماري كشاورزي استان همچنين گفت: ظرفيت هاي
استان در بخش هاي مختلف بخصوص در امور كشاورزي بالاست، بنابراين
حجم وسيعي از فعاليت اجرايي در راستاي اجراي اين طرح مورد نظر مي
باشد كه با استعانت از ايجاد انگيزه و ارائه آموزش هاي لازم به
متصديان امور، مي توان در خاتمه افزون بر ارائه كميت در بعد

كيفيت نيز ممتاز شد.

پذیرش بیش از 309 هزار نفر روز
مســـافر فرهنگـــی در مـــدارس

مازندران
مرداد 21, 1393

 

مدیر کل آموزش و پرورش مازندران گفت: تاکنون 103 هزار و 183 نفر
در قالب 20 هزار خانواده فرهنگی در ستاد های اسکان استان پذیرش

شدند.

سید علی قاسمی با اعلام این مطلب افزود: مجموع کلاس ها برای اسکان
2 هزار و 440 اتاق می باشد که از این تعداد 225 کلاس ویژه ،

946کلاس جز گروه الف و مابقی در گروه های ب و ج قرار دارند.
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رئیس ستاد اسکان فرهنگیان استان  تصریح کرد: تابستان امسال 308
مدرسه با ظرفیت پذیرش روزانه 15 الی 20 هزار نفر در مازندران

آماده سازی شده است .

مدیر کل آموزش و پرورش مازندران با بیان این که تاکنون 103 هزار
و 183 فرهنگی در مدارس مازندران پذیرش شدند، اظهار داشت: از
ظرفیت اردوگاه ها و مراکز تربیت معلم نیز در صورت ضرورت استفاده

می شود .

قاسمی خاطرنشان کرد: 309 هزار و 549 نفر روز در قالب 20 هزار و
77 خانواده فرهنگی در ستاد های اسکان استان پذیرش شدند.

وی با اشاره به این که استان مازندران به لحاظ موقعیت ممتاز
گردشگری و قرار گرفتن در مسیر زائران حریم رضوی جزو استان های
گردشگر پذیر کشور است، بیان داشت : طرح اسکان فرهنگیان که از اول

تیرماه آغاز شده تا 15 شهریور ادامه دارد.

100 هــزار بســیجی ورزشکــار
ساماندهی و شناسنامه دار شدند

مرداد 21, 1393

 
مسئول تربیتبدنی سپاه کربلای مازندران با بیان اینکه یک سوم جمعیت
استان بسیجی هستند، گفت: 100 هزار بسیجی ورزشکار شناسنامهدار در

استان مازندران فعالیت میکنند.
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میرجمال جلیلیان در نشست مشترک خبری با معاون هماهنگکننده سپاه
کـربلای مازنـدران از تشکیـل شـورای ورزشـی بسـیج در همـه شهرهـای
مازندران خبر داد و گفت: شورای ورزشی شهرهای مازندران ساماندهی و
کارگروه نیز به همین مناسبت در سطح شهرها فعالیت و از ظرفیت

خیران نیز در این کارگروهها استفاده کردیم.

وی به توسعه ورزش با محوریت بسیج در سطح روستاهای مازندران نیز
اشاره کرد و افزود: شورای ورزشی در سه هزار روستای مازندران
ساماندهی شد و اقدامات ورزشی در این روستاها نیز در دستور کار

قرار دارد.

جلیلیان از برنامهریزی برای تکمیل زیرساختهای ورزشی در مازندران
خبر داد و گفت: در حوزه مقاومت 42 سالن در استان افتتاح و به

بهرهبرداری رسید.

وی بیان داشت: تلاش داریم در هر شهرستان سالن هزار و 200 متری و
در حوزه مقاومت سالن 420 متری احداث شود.

این مسئول با اشاره به کمبود امکانات در برخی محلات و روستاهای
استان گفت: برای جبران کمبود با هماهنگی که با مدارس انجام شد

امکانات ورزشی مدارس در اختیار بسیجیان قرار میگیرد.

مسئول تربیتبدنی سپاه کربلای مازندران از برگزاری جشنواره بومی
محلی مازندران تحت عنوان جشنواره بومی و محلی در دهه فجر خبر

داد.

بهـره منـدي 70هـزار گردشگـر از
خـدمات طـرح هـاي تابسـتانه هلال

احمر مازندران
مرداد 21, 1393
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مديرعامل جمعيت هلال احمر مازندران از ارائه خدمات موردنياز به
بيش از 70هزار گردشگر تابستاني خبرداد.

مهدي ولي پور افزود:از آغاز طرح امدادونجات ساحلي در 13خرداد ماه
سال جاري تا كنون، نجاتگران و امدادگران جمعيت هلال احمر استان
موفق شدند به 8 هزار گردشگرساحلي كه در معرض خطر غرق شدن قرار

داشتند خدمات موردنياز را ارائه نمايند.

وي گفت:تيم هاي امدادي هلال احمر استان به 3202نفر در محدوده داخل
طرح هاي ساماندهي و 4721نفر نيز در محدوده خارج از طرح هاي مزبور

خدمات امدادي لازم را ارائه نمودند.

ولي پور همچنين گفت: 7825نفر نيز با مراجعه به پايگاهها و پست
هاي ساحلي جمعيت هلال احمر استان خدمات موردنياز را دريافت كردند.

وي خاطرنشان كرد: در مجموع 7014 نفر روز امدادگر و نجاتگر با
بكارگيري 1777دستگاه روز خودروي امدادي و آمبولانس در اجراي طرح

امدادونجات ساحلي مشاركت دارند.

مديرعامل جمعيت هلال احمر استان با اشاره به اجراي طرح ايمني و
سلامت مسافرين به موازات طرح امدادونجات ساحلي ،از سوي معاونت
جوانان اين جمعيت گفت:از آغاز اين طرح در 15خرداد سال جاري تا
كنون بيش از 53هزارگردشگر با مراجعه به پست هاي جمعيت هلال احمر

استان خدمات لازم را دريافت كردند.

وي افزود:توزيع 25هزار بروشور و بسته اطلاع رساني و ارائه مشاوره
هاي ايمني و سلامت با هدف كاهش غريق در سواحل از جمله خدمات ارائه

شده به گردشگران بوده است



زباله محمودآباد به مرز هشدار
رسید/ دپوی طلای سیاه در شهر

مرداد 21, 1393

 

حدود 10 روز است که زباله های شهرستان محمودآباد به محل دفن سابق
حمل نمی شود و گرمای تابستانه و نفوذ شیرابه ها در محل جدید دپو
در شهر محمودآباد، شرایط را در این شهرستان به مرز هشدار و

بحرانی رسانده است.
به گزارش خبرنگار مهر، زباله محمودآباد تا 10 روز قبل به محل دپو
در یکی از شهرستانها منتقل می شد که به دلیل ممانعت شهرداری و
شورای شهر آن شهرستان اکنون زباله محمودآباد در منطقه نگهداری می

شود و شرایط بحرانی را ایجاد کرده است.

گرمای تابستانه، نامناسب بودن مکان نگهداری زباله، بوی تعفن و
شیرابه ها، بحران زباله در محمود آباد را به مرز هشدار رسانده و
نگرانی هایی را برای شهروندان و مسئولان ایجاد کرده است و خطر

شیوع بیماریهای عفونی را تشدید می کند.

سیف الله فرزانه فرماندار محمودآباد در حاشیه جلسه فوق العاده
درباره زباله شهرستان در گفتگو با خبرنگار مهر با اشاره به مشکل
زباله در کشور گفت: باید فکر کنیم زباله هزینه است یا درآمد و در

این راستا برنامه ریزی داشته باشیم.

جایی برای دفن زباله نداریم
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وی با اشاره به تماس خود با فرمانداران شهرهای مختلف استان
افزود: تمامی فرمانداران اذعان داشتند مشکل زباله دارند بنابراین

ماهیچ جایی برای دفن زباله نداریم.

فرزانه با اشاره به تنوع جمعیتی محمودآباد گفت: این شهرستان
دارای جمعیت بومی، دانشجویی،گردشگری و جمعیت حاشیه روستاها است
که تبعات آن تولید زباله و ناهنجاریهای اجتماعی است و باعث زحمت

و مشکلاتی برای ادارات خدماتی می شوند.

فرماندار محمودآباد با تقدیر از تلاشهای شهرداری و شورای شهر
اذعان داشت: این ظرفیت وجود دارد که زباله را تبدیل به درآمد

کنند ولی نیاز به زمان داریم و برای مشکل امروز باید فکری کرد.

تولید روزانه 50 تن زباله در محمودآباد

شعبانی سرپرست شهرداری محمودآباد نیز با اشاره به پیگیریهای
متعدد مسئولان شهرستان اعلام داشت: علیرغم پیگیریها همچنان مشکل

زباله داریم.

وی میزان تولید زباله در شهر را روزانه 50 تن بیان کرد و گفت:
انباشت زباله، بمرور به بحران تبدیل می شود.

شعبانی با اشاره به قراردارد بین آمل و محمودآباد تصریح کرد:
باتوجه به اینکه زمین دفن زباله در جاده هراز مشترک بین
محمودآباد و آمل است و تا پایان سال94 قراداد داریم اما شهرداری
وشورای اسلامی شهر آمل از تخلیه زباله دراین مکان جلوگیری می کنند
والان چند روز است که زباله در شهر مانده وخطرات آن دامنگیر محیط

زیست وسلامت مردم می شود.

در عین حال، سید هادی علوی رئیس شورای اسلامی شهر محمودآباد با
اشاره به ورود شیرابه های زباله از طریق دره و رودخانه هراز به
محمودآباد گفت: محمودآباد سپر بلای آمل شده و بخاطر برخی اختلاف

نظرها جلوی دپوی زباله درآمل را گرفتند.

وی خواستار برگزاری جلسه مشترک بین استاندار، مسئولین آمل،
محمودآباد ونور شدتابطور موقت این مشکل حل شود.

عبدالوحید فیاضی نماینده مردم نور و محمودآباد در مجلس نیز،
زباله را یک موضوع ملی ومربوط به کل کشور دانست و گفت: چون اقلیم
کشور متفاوت است در شمال بیشتر درگیر آن هستیم و بخصوص درتابستان



ازکنترل خارج می شود.

مخالف دپوی زباله در نور هستم

وی بااشاره به جلسات سال 85 تصریح کرد: همچنان درنقطه صفر هستیم
و باید فکراساسی برای آن کرد.

فیاضی با مخالفت با انتخاب زمین درنور گفت: 45 روستای منطقه و
مردم مناطق دیگر با زمین انتخاب شده مخالفت کرده و علاوه بر آن
منابع طبیعی نیز مخالف بوده و بنده به دلایل اجتماعی هم باآن

مخالف هستم.

فیاضی تصریح کرد: نور هم برای دفن زباله مشکل دارد ولی توقف
خدمات رسانی در محمودآباد نگران کننده است.

فیاضی افزود: اگرقرار باشد مشکل زباله محمودآباد را حل کنیم
بصورت بخشی عمل می کنم و هر تصمیمی که مسئولان دو شهرستان گرفتند

عمل می کنم.

دکتر فیاضی گفت: بهتر است درجاده هراز زمینی بدون مشکل پیدا شود
و مشکل زباله را باید شهرداری حل کند.

به گزارش مهر، علیرغم تمام پیگیریها وبرگزاری جلسات همچنان زباله
در محمودآباد دپو می شود و به همان میزان که بر نگرانی مسئولین
شهرستان اضافه می شود سلامت مردم ومحیط زیست بیشتر درمعرض خطر

قرار می گیرد.


